

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱

Special Topics in Information Encryption and Security 資訊保密與安全研究專題

當期課號	7771	Course Number	7771
授課教師	李金鳳	Instructor	LEE,CHIN FENG
中文課名	資訊保密與安全研究專題	Course Name	Special Topics in Information Encryption and Security
開課單位	資訊管理系碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	師徒制課程，強調研究能力之養成，著重群體研究與研討，每一位學生須依序簡報研究領域相關的期刊論文，另外要撰寫心得報告，以及針對報告內容發問！	Objectives	The course aims at the development and applications of advanced multimedia application. Each student must present a journal paper related to his research field. Reports and questions are also needed in this class.
教材	N/A	Teaching Materials	N/A
成績評量方式	書面與口頭報告	Grading	paper and oral
教師網頁	http://server.im.cyut.edu.tw/rules/pdf/coll_0101.pdf		
教學內容	強調研究能力之養成，著重群體研究與研討，每一位學生須依序簡報研究領域相關的期刊論文，另外要撰寫心得報告，以及針對報告內容發問！	Syllabus	The course aims at the development and applications of advanced multimedia application. Each student must present a journal paper related to his research field. Reports and questions are also needed in this class.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。